
 
ACTA de l’ASSEMBLEA GENERAL de la 

PENYA BLAUGRANA “EURO BARÇA”  

 

11 de Maig de 2.018 

 

A Lloret de Mar (Girona)  , al local social de la penya al carrer de la Vila núm 55 núm  , 

Hostal del Mar , Cafeteria es Trajo , seu socal de la penya Eurobarça 

 

REUNITS: 

 

Els següents socis de la penya, amb convocatòria prèvia i d’acord amb l’article 11 3.) 

dels seus estatuts: 

 

 LUIS MANUEL CRESPO FARO                         

 

 ERNEST VILA ROMANO 

 

 JOSEP VELIS AUSTRICH 

 

 PAUL NEWMAN MOSQUERA 

 

 GEMMA CRESPO FARO 

 

 MANUEL CRESPO CARRILLO 

 

 CRISTIAN GÓMEZ KOELBACH 

 

 BEATRIZ GOMEZ KOELBACH 

 

 FLORENTINO LIBRAN SANTAELLA 

 

 ANA FARO ALUM 

 

 JOANA FARO ALUM 

 

 MARIA SOLEDAD SUÁREZ BENITO 

 

 

S’estableix el següent ordre del dia:          

 

Ordre del dia: 

 

1. Lectura acta anterior 

2. Informe d’activitats fetes durant l’any 2016  

3. Actualització del Carnet de Soci  i del Cens del penyista. 

4. Explicació Projecte penyes segle XXI  

5. Estat de comptes al tancament de l’exercici a 31 de  Desembre del 2016 

6. Desplaçament final copa del rey 2017 i entradas 

7. Aprobació del pressupost per l’any 2017 

8. Precs i preguntes 

 



 

 
 

 

Començant l’assemblea a les 20 hores  actuant com a President i Secretari Luis Manuel 

Crespo Faro i Paul Newman Mosquera respectivament i es prenen els següents  

 

ACORDS: 

 

PRIMER.- S’aprova l’acta anterior i signan els asistents, començant a tractar el 

primer punt de l’ordre del dia. 

 

SEGON.- Després de veure l’informe de las activitats de la penya els membres 

assistents es mostran plenament satisfets convidant-nos a continuar amb la tasca.  

 

TERCER.- La penya ha informat i explicat degudament als seus socis sobre el 

carnet del penyista , estan tota l’informació penjada al  web de la penya i manifestant 

haver repartit els carnets. Quedant ara mateix una part molt petita per repartir e 

informem als srs socis que el poden anar a recollir quan vulguin, a les oficines de la 

penya . 

 

QUART.- Es fà una profunda explicació del projecte penyes segle XXI. 

 

CINQUÈ.- Un cop exposat els comptes , aquests son aprovats pel 100 % de vots 

a favor , el soci considera que la gestió es la correcte. 

 

SISÉ.- S’informa que la penya informarà de quines maneres fem el 

desplaçament  per anar a la final sempre que entre las entrades que ens toquen com a 

penya i las que puguin tocar als nostres socis per sorteig tinguem un mínim de 25 

entrades, sinó es així ens unirem al desplaçament de la federació de penyes de Girona 

Sud. 

 

SETÉ.- S’aprova el pressupost per l’any 2017. 

 

VUITÉ.- Es troba tot correcte i no hi ha cap pregunta , ja que els hem anat 

contestant durant l’assemblea 

 

Complert l’objecte d’aquesta junta i sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió 

estenent-se la present acta que é llegida i APROVADA, per unanimitat 

 

 

Signat,el Secretari                                                         Vist i plau,El President 

 

 

 

Paul Newman Mosquera                                               Lluís Manel Crespo Faro 


